
  
HØNEFOSS-ØST ROTARYKLUBB 

Referat fra Samfunnskomiteen 

 

Møtetid:  Kl. 18.30-21.00 den 1. november 2022 

Møtested:  hos Erik Moe Haugen 

Komitemedlemmer:  

Hans Petter Karlsen, Bjørn Geirr Harsson, Ove Erik Helgesen, Erik Moe Haugen, 

Øivin Fjeldstad, Thor Andersen 

Tilstede: Bjørn Geirr Harsson, Ove Erik Helgesen, Erik Moe Haugen, Hans Petter Karlsen, 

Thor Andersen 

Ikke tilstede: Øivin Fjeldstad 

Referat til: Komiteen, president Hanne Witsø, innkommende president Sigmund Leine, 

komiteledere Svein Eystein Lindberg, Bjørn H. Solhjem og Bjørn Olav Solberg samt 

programansvarlig Stein Tore Paulsen. 

 

Saker:                                                                                                                          

 

1. Masterplan og handlingsplan etter Club Visioning 

De to punktene som gjelder samfunnskomiteen ble fylt ut. Thor oppdatterer dette i 

Masterplanen for 2022-2025 

 

2. Programforslag 

Samfunnskomiteen sender ikke flere forslag.  Det er mange programforslag som ble sendt 

inn etter forrige peismøte som ikke er brukt. 

Men vi ser av forslaget til program for 3. kvartall at det ikke er ført opp noe møte den 

3.1.2023 og den 31.1.2023.  Det er vel møte på disse to dagene ? 

 

3. Frivilligsentralem 

Bjørn Geirr og Thor har hatt møte med Frivilligsentralen.  Bjørn Geirr overtar kontakten 

mot sentralen.  Vi har sagt at vi skal ta på oss å gå natteravn lørdag 19. november og lørdag 

17. desember 

I tillegg så snakket vi om noen kunne hjelpe til med å kjøre ut mat.  Ingen i komiteen sa ja til 

dette på møtet.  Kommer tilbake til punktet på et senere møte. 

 

4. Kandidater til RYLA 

Forslag på navn til RYLA meddeles komiteleder.  Fristen for dette kommer vi tilbake til. 

 

5. Medlemsverving 

Arbeidet med potensielle nye medlemmer tas opp igjen etter pandemien. 

Forslag på navn på nye medlemmer sendes til komiteleder 

 

6. Eventuelt 

Rotary på Ringerike 

Vi snakket litt om at det nå skal være felles FB-side. 

Har noen spørsmål i denne forbindelse. 

Er dette en begynnelse til å slå klubbene sammen til en klubb på Hønefoss ? 

Er det nå slik at det fortsatt skal være 3 FB-sider, en for hver klubb og denne fellessiden ? 



 
 

Hvis det skal være det, hva skal da legges inn av stoff på klubbenes sider og hva skal legges 

inn på denne fellessiden. 

Hvem er administrator(er) for denne nye FB-siden ?  Rutiner for innleggelse av stoff 

utarbeides. 

 

Lederskapsplan for 2023-2024 

Forslag til styre støttes. 

Medlemmene på møtet fikk opplyst hvilke komiteer de skal være i i rotaryåret 2023-2024. 

 
 

 Vi takker for et hyggelig møte, og til deg Erik, takk for kaffe og deilig hjemmebakte kaker. 

 

 

 Thor 

 Referent 


